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رئیس کمیته جوانان فدراسیون فوتبال در مشهد بیان کرد

تاثیر گذاری نقش مربیان در حوزه استعدادیابی
رئیس کمیته جوانان فدراسیون فوتبال ایران گفت: در حوزه 
اســتعدادیابی، نقش مربیان بســیار پررنگ و تاثیرگذار است؛ 
پــرورش مربــی، موضوعی حائــز اهمیت اســت که بایــد به آن 
بپردازیم و با سرمایه گذاری مناسب می توانیم خلأ های موجود 
را از بین ببریم.  به گزارش خبرنگار ما ، اکبر محمدی در نشست 

هم اندیشی با استعدادیاب های خراسان رضوی اظهارکرد: با 
روی کار آمدن تیم مدیریتی جدید در فوتبال خراسان رضوی 
شــاهد اتفاقات مثبت و امیدوارکننده ای هســتیم که نشــان 
دهنده دانش تخصصی حاکم اســت.محمدی با بیان این که 
در حوزه استعدادیابی، نقش مربیان بسیار پررنگ و تاثیرگذار 

است، افزود: پرورش مربی، موضوعی حائز اهمیت است که 
باید به آن بپردازیم؛ با سرمایه گذاری مناسب می توانیم خلأ 
های موجــود را از بیــن ببریم. وی افــزود: می توان جلســات 
آموزشی در حوزه اســتعدادیابی و مربیگری برگزار و مدارک  
رسمی به استعدادیاب ها اعطا کرد تا آن ها بتوانند از مزایای 
آن بهره مند شوند. درخور ذکر است، یک دوره کارگاه دانش 
افزایی برای مربیان رده های پایه دیروز با حضور اکبر محمدی 
و بیژن عزیزی از سوی انجمن صنفی مربیان فوتبال استان در 

مشهد برگزار شد.

سرمربی شهرخودرو:

6 بازی در 24 روز انجام دادیم
ســرمربی تیم شــهرخودرو خراســان گفــت: به طور 
میانگین هــر چهار روز یک بازی برگــزار کرده ایم که 
سه دیدار آن برون مرزی بوده است و دو دیدار خارج 
از خانه هم در لیگ برگزار کرده ایم.به گزارش  سایت 
رســمی باشــگاه فرهنگــی  ورزشــی شــهرخودرو 
خراسان، مجتبی سرآسیایی با اشاره به تقویم فشرده 
مسابقات این تیم در لیگ برتر و لیگ قهرمانان آسیا 
اظهار کرد: در 24 روز، شــش بــازی انجام دادیم که 
پنج بازی، بیرون از خانه بوده است. سه دیدار از این 
پنج دیدار هم برون مرزی بود و کیلومترها سفر هوایی 

داشتیم تا به محل برگزاری مسابقه برسیم.
وی افــزود: در تمام این مدت در ســفر بودیم و فرصت 
برای هیچ تمرینی به جز ریکاوری، بازســازی بدنی و 
کار روی مســائل روحی روانی بازیکنــان باقی نماند. 
این تقویم و نحوه برگزاری مسابقات شهرخودرو، ظلم 
آشکاری به این تیم است، اما چگونه می توانیم پیگیر 
حق خود باشیم؟ اگرچه کارنامه ما نشان می دهد که 
اهل گلایه و شکایت نیستیم و همواره سعی کرده ایم 
مشــکلات ریز و درشــت را به خوبی مدیریــت کنیم تا 
کمترین آسیب را ببینیم اما دیگر واقعا شرایط سخت 

و بغرنج شده است.
سرآسیایی با اشــاره به بازی سنگینی که تیمش برابر 
الهلال داشته است، خاطرنشان کرد: بلافاصله پس 
از بازی سخت مقابل الهلال که مدافع عنوان قهرمانی 
در لیــگ قهرمانــان آسیاســت، بایــد آمــاده رفتــن به 
ازبکستان و بازی با پاختاکور، قهرمان لیگ این کشور 
شویم. به خاطر ظلم به تیم های ایرانی، باید مهم ترین و 

حساس ترین بازی ها 
را به صورت متوالی 
در خانه رقبا برگزار 

کنیم.
 

سفر رسول خادم به روستاهای 
محروم صالح آباد 

بهره مند/ رسول خادم، کشتی گیر نامدار ایران و 
جهان و سه کشتی گیر دیگر با حضور در شهرستان 
محــروم و مــرزی صالــح آبــاد، از دو روســتای ایــن 
شهرســتان بازدید کردند. امیر توکلیــان، قهرمان 
کشتی ایران و جهان که در این ســفر، رسول خادم 
و دیگر ورزشکاران را همراهی می کرد، به خبرنگار 
خراسان رضوی گفت: تعداد زیادی از ورزشکاران، 
هنرمندان، بازیگران و افراد مشهور کشور با موسسه 
 خیریــه امیــر المومنیــن )ع( در تهــران همــکاری 
می کنند و رسیدگی به نقاط محروم کشور و حضور 
میدانــی در آن مناطــق  از جمله فعالیــت های این 
موسسه است. وی افزود: این چهارمین سفر رسول 
خادم بــه شهرســتان صالح آباد اســت که قرار شــد 
دو مدرسه خیرســاز دو و سه کلاســه در روستاهای 
محروم »سیاخوله« و »پده جانمراد« ساخته شود.وی 
اظهار کرد: قهرمانان ورزشی، هنرمندان و بازیگران 
صاحب نام با حمایت های مردم کشورمان توانستند 
صاحب موفقیت و مقام و شــهرت شــوند و به همین 
دلیل مســئولیتی اجتماعی نیز بر عهده آنان اســت 
که به یــاری محرومان و نیازمندان جامعه بشــتابند 
و تا حد توان مشــکلات آن ها را بر طــرف کنند و در 
کنار آن ها باشند.در ادامه این ســفر رسول خادم و 
همراهان از مســابقات کشــتی با چوخه شهرستان 
صالح آباد دیدن کردند. درخور ذکر اســت ، رسول 
خادم   طــی ماه هــای گذشــته بــه همــراه برخی از 
قهرمانان کشتی  به روستا های محروم استان های 
سیستان و بلوچستان، خراسان جنوبی، خوزستان 

و ...سفر کرد .

 حشمت
 مهاجرانی:

 بهاره موفقی / متولد شــهریور 7۱ اســت و از 
ســال 80 در رشــته اســکیت فعالیت می کند. 
هم اکنون رئیس انجمن اســکیت فری استایل 
خراســان رضوی است و در گذشــته عضو کادر 
فنی فدراســیون اســکیت ایران بــود؛ اما نکته 
قابــل توجــه دربــاره وی، حضــورش در برنامه 
تلویزیونی »عصر جدید«  بود که سال گذشته با 
گروه »پسران خورشید« اجراهای بسیار زیبایی 
داشتند و تا نیمه نهایی رقابت ها هم پیش رفتند. 
هرچند امسال دیگر خبری از تمرین گروه پسران 
خورشید نیست و به نوعی همه ورزشکاران این 
گروه متفرق شده اند اما »رضا شیخی« سرگروه 
اسکیت  پسران خورشــید تصمیم گرفته است 
که امســال به صورت تیم دونفره در برنامه عصر 
جدید شــرکت کند. برای همین تمرینات خود 
را با تمام مشکلات و ســختی هایی که پیش رو 
دارد، شروع کرده است تا بتواند از اعتبار پسران 
خورشید در عصر جدید دفاع کند.  به این بهانه 
گپ و گفتی با این ورزشکار اسکیت باز داشتیم 

که تقدیم می شود.

پسران خورشید جدا شدند	 
رضا شــیخی در ابتدای ســخنان خود به سابقه 
ورزشی اش اشاره می کند و می گوید:در گذشته 
همچون دیگر جوانــان در پارک ملت اســکیت 
تمرین مــی کردم؛ اما پــس از ازدواج ، همســرم 
 مرا تشــویق کرد که رشــته ورزشی اســکیت را 
حرفــه ای ادامه بدهم . از ســال ۹۱ اســکیت را 
به صــورت حرفــه ای دنبــال کــردم و در همان 
سال ، مقام اول اســتانی را در رشته نمایشی به 
دســت آوردم . ســپس به فعالیت در رشته فری 
اســتایل)حرکات نمایشــی( پرداختــم و پــس 

ازمدتی شــاگردان زیادی را بــه اردوهای تیم 
ملی معرفی کردم . شاگردانم در سال گذشته 
20 مدال کشوری و دو مدال بین المللی کسب 
کردند.  همچنین امسال نیز موفق به کسب سه 
مدال بین المللی شدیم. در آخرین مسابقاتی 
هم که حضور داشــتم، در رشته اسکیت فری 
اســتایل موفق به کســب مقام دومی و سومی 

کشوری شدم.
وی دربــاره حضــور در برنامه عصــر جدید، می 
گوید:ســال گذشــته بــه همــراه گروه پســران 
خورشید توانستیم تا مرحله نیمه نهایی برنامه 
عصر جدید برویم.اما در این مســیر مشــکلات 
زیادی برای تمرین داشــتیم . این مشــکلات به 
حدی بود که اکنون همه بچه ها از هم جدا شدند. 
 وی درباره علت جدایی از گروه پسران خورشید 
می گوید:پســران خورشــید ، همیشــه پسران 
خورشــید خواهنــد ماند . مــا همیشــه یک تیم 
خواهیم بود و جدا نمی شــویم، امــا دیگر با هم 
تمرین نداریم. اگر آن تیم اعضای اصلی خودش 
باشد صددرصد آن ها را همراهی خواهم کرد. 
درمجموع   اعضای پســران خورشــید به طرف 
گســترش و کار کردن در رشــته های ورزشــی 
مورد علاقه شان رفتند. همان طور که می دانید 
پســران خورشــید ترکیب چند رشــته ورزشی 
از جمله اســکیت، بریکینــگ، پارکــور، طناب 
نمایشی، فوتبال و فری استایل بود. چون دوره 
قبلی عصر جدید یک اســکیت باز بود و چندان 
دیده نشد، به این نتیجه رسیدم که خودم یک تیم 
اسکیت راه اندازی کنم تا رشته اسکیت را به تمام 
مردم ایران نشــان بدهــم.وی تصریح می کند: 
اکنون نیز برای حضــور در دور دوم عصر جدید 
تمرین می کنم . تیم دو نفره هستیم که اجرای 

حرکات آکروباتیک را تمرین می کنیم.
شیخی درباره یک سالی که از پسران خورشید 
جدا شد، می گوید: من و دیگر پسران خورشید 
 ایــن همــه افتخارآفرینی کردیــم؛ امــا نیمی از
 آن هــا الان در یک شــرکتی کار می کننــد و به 
زندگی عادی خودشان بازگشتند، چون کمکی 
به آن ها نشــد و  گــروه تقریبــا منحل  شــد. هم 
اکنون فقط چند نفر از اعضای پسران خورشید 
فعالیت می کنند، آن هم فقط دختران و پسران 
خورشیدی تربیت می کنند که در آینده بتوانند 
جایگزین ما شوند و افتخار آفرینی کنند. از گروه 
پســران خورشــید فقط اعضــای بیگ باکســر، 
بریکینگ و چند نفر دیگر هستند که  تنها  برای 
همایش ها فعالیت مــی کنند. هــم اکنون تیم 
دختران خورشــید نیز راه اندازی شــده است و 
قصد دارند در این دوره از مسابقات عصر جدید 

شرکت کنند.

مشکلات سالن	 
وی درباره مشــکلات و ســختی فعالیت هایش 
می گویــد: بیشــتر دغدغه ما نداشــتن ســالن 
تمرینــی اســت تــا بــا خیــال راحــت تمرینات 
مــان را انجــام بدهیــم. هیــچ ســالنی بــرای 
 اسکیت ســاخته نشــده اســت و شــهرداری به
 اسکیت بازان ســالن نمی دهد. پارک ملت هم 
پیست اسکیت دارد که تعطیل است و اسکیت 

بــازان نمی تواننــد آن جــا تمرین کننــد. اگر ما 
فقط یک سالن داشته باشیم به جرئت می توانم 
بگویــم که طی دو ســال مــی توانیم هــم رکورد 
جهان را جابه جا کنیم، هم قهرمانان بیشــتری 
داشــته باشــیم.وی تصریح می کند: خودم در 
تمریناتم رکورد جابه جا کــردم اما به دلیل نبود 
امکانات مجبور شدم، بازیکنی را رها کنم و فقط 
به مربیگری بپردازم. در همین دوره که مسابقات 
بود، ما بیست نفر از اسکیت بازان را اعزام کردیم 
که بچه ها با هزینه شخصی خودشان به مسابقات  
رفتند. علاوه بر این مشکل بزرگ ما مربیان این 
است که بیمه نیســتیم، و بازنشستگی و حقوق 
ثابت هم نداریم. در واقع ما اگر مکانی ثابت برای 

آموزش نداشته باشیم، درآمد هم نداریم.

تمرین در داخل خانه	 
وی در پاسخ به این سوال که در این دوره از عصر 
جدید چه برنامه ای پیش رو دارد، پاسخ می دهد: 
در این دوره قصد داریم در رشته ای آکروباتیک 
که خیلی هیجانی است و ریســک بالایی دارد، 
شــرکت کنیم. امیدوارم این رشــته مورد پسند 
مــردم واقع شــود. وی ادامــه می دهــد: درباره 
زمان اجرا هنوز به ما اطلاعی داده نشده است. 
متاســفانه چون ســالن نداریم ، تمرینــات را در 
داخل خانه انجام می دهیم که خیلی خطرناک 

است و  دردسرهای خودش را دارد.

گپ و گفتی با یکی از اعضای »پسران خورشید« که برای حضور 

دوباره در »عصر جدید« آماده می شود 

دردسرهای تمرین آکروباتیک 
در منزل !

حشمت مهاجرانی را همیشه به عنوان یکی از مهم ترین ایرانی های 
حاضر در فوتبال آسیا می شناسیم؛ این مشهدی فوتبال دوست حالا 

از تیم شهر خود در آسیا دفاع می کند.
 به گزارش »ورزش سه«، سرمربی سابق تیم ملی فوتبال ایران درباره 
دیدار دو تیم شــهرخودرو و الهلال اظهارنظر جالبی می کند. او در 
این باره می گوید: بــه نظر من همه اول باید ببینند که شــهرخودرو 
برابر کــدام تیم به میدان رفــت، آن ها این بــازی را برابر تیم الهلال 
عربستان شکست خوردند، تاکید می کنم تیمی که نه در غرب آسیا 
که در کل آسیا به عنوان بهترین تیم شــناخته می شود. الهلال تیم 
اول فوتبال آسیا در لیگ قهرمانان 20۱۹ بود و بازی کردن برابر آن 
ها جرئت می خواهد، شهرخودرو این جرئت را داشت و مقابل آن ها 

ایستاد و با اختلاف کمی بازی را باخت.

او در این باره ادامه داد: آن ها سال هاست که حرف اول را در فوتبال 
آســیا می زنند و به نوعی می توان گفت ریشــه تیم الهلال در خاک 
آسیاســت. علاوه بر همه این ها باید ببینیم ســرمایه گــذاری آن ها 
چطور بود؛ هزینه های هنگفتی که آن ها بابت بازیکنان و امکانات 
خود صرف مــی کنند، قابــل قیاس با هیــچ یک از تیم هــای ایرانی 

نیست.
مهاجرانــی در ادامــه مــی گوید: بــا اطمینــان کامل مــی گویم اگر 
بخواهیم تیمــی را از نظر ســرمایه گذاری با الهلال مقایســه کنیم، 
می توانیم از تیم های بزرگ قطری مانند السد و الدحیل نام ببریم که 
بازیکنان بزرگ دنیا را جذب می کنند. البته این را باید حتما بگویم 
که السد، الدحیل و الهلال بیشترین سرمایه گذاری ها را در فوتبال 
خود دارند اما یک عامل مهم را ندارند و آن هم مهم ترین سرمایه همه 

تیم های ایرانی یعنی تماشاگر اســت. تنها چیزی که تا کنون آن ها 
نتوانستند با پول به دست بیاورند، تماشاگر است.

حشــمت مهاجرانــی گفــت: بــه نظــر مــن هیــچ کســی نباید و 
نمی تواند از باخت به الهلال ناراضی باشــد. نه مالک باشگاه، 
نه مدیرعامل، نه بازیکنان و نه هواداران از این باخت نه ناراحت 
باشند و نه سر پایین. به همه مشــهدی ها می گویم این اولین 
بازی رسمی یک تیم مشهدی در لیگ قهرمانان آسیا بود که از 
قضا برابر مهم ترین تیم این قاره انجام شد، همه آن ها نه تنها از 

این باخت ناراحت نباشــند که اتفاقاً از بازی دلاورانه بازیکنان 
شهر خودرو راضی و خوشحال باشند و سعی کنند در دور برگشت 

مسابقات با حمایت های خود باعث موفقیت این تیم مشهدی 
در لیگ قهرمانان آسیا شوند.

 کسی حق ناراحتی 
از شکست 

شهرخودرو را ندارد

مدیر عامل فرش آرا :

 به دنبال تکلیف اعتراض
 تیم مان هستیم

مدیر عامل تیم فوتســال فرش آرا درباره حواشی  
بــه وجــود آمــده در بــازی مرحلــه حذفــی لیــگ 
برترفوتســال مقابــل تیم ســن ایــچ ســاوه ، گفت: 
کمیته انضباطی با رعایت عدالت و قانون، تکلیف 
اعتراض ما را به نتیجه بازی با تیم فوتسال سن ایچ 

ساوه هرچه زودتر مشخص کند.
 غلامعلی مرتضایی در گفت وگو با خانه فوتســال  
افزود: اهل دعوا نیستیم، جوسازی رسانه ای هم 
نمی کنیم، امــا باید تکلیف اعتــراض تیم ما هرچه 
زودتر مشخص شود.وی ادامه داد: گزارش کامل 
بازی و مستندات خود را به سازمان لیگ و کمیته 
انضباطی فرســتاده ایم و بیش از ۱4 روز است که 
منتظر اعــلام نتیجه هســتیم.وی با بیــان این که 
معتقد به پیگیری حق خود از مسیر قانونی هستیم 
، افزود: موضوع پذیرفته شدن گل تیم سن ایچ در 
زمانی که بازی به پایان رسیده بود، اشتباه داوری 

نیست بلکه نقض قانون است.
مرتضایی افزود: ما برای تیم خــود هزینه کردیم و 
مدعی قهرمانی هم هستیم. تیم ما طبق مستندات 
بایــد به مرحلــه بعد صعود کنــد. داور بــازی نقض 
قانون کرده است.وی ادامه داد: ما یقین داشتیم 
که گل تســاوی تیم مهمان خــارج از زمان بازی به 
ثمر رسیده اســت اما به منظور پیشگیری از به  هم 
خوردن نظم سالن با لیدرها و تماشاگران صحبت 

کردیم و احساسی برخورد نکردیم.
درخور ذکر است، تیم های فوتسال سن ایچ ساوه و 
فرش آرای مشهد در سومین دیدار خود در مرحله 
یک چهارم نهایی لیگ برتر، دوم بهمن در ســالن 
ورزشی شــهید بهشــتی مشــهد به میدان رفتند.

این بازی تا ثانیه های پایانی 2 بر یک به ســود تیم 
فرش آرا در جریان بود اما تیم ســن ایچ بعد از یک 
ضربه اوت به گل دســت یافت که این گل از سوی 
تیــم داوری پذیرفته شــد در حالی کــه مدیرعامل 
فرش آرا معتقد اســت این گل خــارج از وقت بازی 

به ثمر رسید.

هادی رضایی:

  ورزش ایران به
 سیاست گذاری نیاز دارد

هــادی رضایی که مســئولیت دبیــری اجرایی کمیته 
ملــی پارالمپیــک را بــر عهــده دارد، گفــت: ایــن کــه 
برخی دوســتان پــس از یک ســال متوجــه آیین نامه و 
سیاســت گذاری اعزام به پارالمپیک نشــده اند، به ما 
مربوط نمی شود. در ورزش ایران به سیاست گذاری نیاز 
داریم. یا نباید سیاست گذاری داشته باشیم که براساس 
آن یک کاروان بزرگ را می فرستیم، یا سیاست گذاری 
کنیم که حضور در مسابقات کیفی و هدف دار باشد. به 
گزارش تســنیم، هادی رضایی اظهار کرد:آیین نامه و 
سیاست گذاری درباره نحوه اعزام به پارالمپیک بارها 
از طریق رسانه ها اعلام شد و رؤسای فدراسیون های 

مربوط و دیگر اعضا نیز حضور داشتند.

 مشارکت خوب شهروندان
 در طرح  ورزشی فجر تا نوروز

رئیس گروه توســعه ورزش همگانی خراســان رضوی 
گفت: مشارکت مردم در طرح ورزشی ملی فجر تا نوروز 
به خوبی پیــش رفت و مرحلــه دوم این طرح از بیســت 
اسفند آغاز خواهد شد. به گزارش پایگاه خبری اداره کل 
ورزش و جوانان خراسان رضوی،هانیه امانی گفت:  در 
شهرستان  ها،روستا ها و بخش های مختلف جشنواره 
بومی محلــی و جشــنواره های خانوادگی، مســابقات 
ورزشــی کوهنــوردی، پیــاده روی، دوچرخه ســواری 
عمومی، دو همگانی، مســابقات محلات و مســابقات 
کارمندان دولت و کارگاه های آموزشی  برای افزایش 

میزان آگاهی عموم برگزار کردیم.

تیم بســکتبال آویژه صنعت پارسای مشــهد در مرحله نخست 
لیگ برتر با قرار گرفتن در نیمه اول جدول به مرحله حذفی راه 
یافت و هم اینک منتظر شناخت حریف خود در این مرحله است 
تا بتواند با پیروزی بر آن برای نخستین بار به مرحله نیمه نهایی 
صعود کند.  لیگ برتر بسکتبال امسال با حضور ۱4 تیم از نهم 
آبان آغاز شد و تیم آویژه صنعت پارسای مشهد که دومین فصل 
حضور خود را در لیگ برتر تجربه می کند، نتایج بهتر از پارسال 

کسب کرده است.
این تیم پارسال در لیگی که ۹ تیم در آن حضور داشتند، چهار 
برد و ۱2 باخت داشت اما امسال در لیگی که با ۱4 تیم آغاز شد 
۱8 برد و هشت باخت در کارنامه خود ثبت کرده است.مدیران 
تیم آویژه صنعت پارسای مشهد که پارسال در نخستین حضور 
لیگ برتری خود در میان ۹ تیم به جایگاه ششــم رســیدند، در 
نشست خبری پیش از شروع لیگ امسال که ۱7 مهر ماه برگزار 
شد، اعلام کردند برای لیگ امسال میانه جدول را هدف گذاری 

کرده اند.
مدیر تیم بسکتبال آویژه صنعت پارســای مشهد به خبرنگار 
ایرنا گفت: در نشست خبری پیش از شروع فصل اعلام کردیم 

که دســت کم پنج تیــم در لیگ برتر هســتند کــه از نظر منابع 
مالی و بازیکن نمی توان بــا آن ها رقابت کرد؛ بــه همین دلیل 
 برای لیگ امســال تکرار رتبه ششــم پارســال و میانه جدول را 

هدف گذاری کردیم.
جعفر فلاح با بیان این کــه تلاش می کنیم بهتریــن بازی خود 
را در مرحله دوم لیگ برتــر انجام دهیم، افــزود: با یک بازیکن 
صربســتانی بــرای تقویــت تیــم و رفــع نقــاط ضعف بــه توافق 
رســیده ایم که به زودی به ایــران خواهد آمد.وی ادامــه داد: با 
توجه به بودجــه و امکانات محدودی که داریــم، اهداف خود را 
مشــخص می کنیم و گام به گام جلو می رویم. هــدف ما در این 

مرحله صعود به نیمه نهایی است.
مربی تیم بسکتبال آویژه صنعت پارسای مشهد هم گفت: بعد 

از آخرین بازی خــود در لیگ برتر که 2۱ بهمــن با تیم صنعت 
مس کرمان برگزار شد و مرحله نخست لیگ را با پیروزی پشت 
سر گذاشتیم، بازیکنان به استراحت رفتند و از 26 بهمن بار 
دیگر تمرینــات خود را شــروع خواهیــم کرد.محمد قیاســی 
افزود: در مرحله حذفی، پنج بازی با حریف خود انجام خواهیم 
داد و هر تیم که سه بازی را با پیروزی پشت سربگذارد، راهی 
مرحله بعد می شــود.وی ادامه داد: در ایــن مرحله بازی های 
جــذاب و تماشاگرپســند خواهیم داشــت و صعود بــه مرحله 
بعدی با توجه به بازیکنانی که داریم و بازی هایی که در مرحله 

نخست انجام دادند، دور از دسترس نیست.

خیز بسکتبال آویژه به نیمه نهایی 
مدیر تیم آویژه صنعت پارسا: با یک بازیکن صربستانی به توافق رسیده ایم 


